
 Venlo  

 

 
Motie Onderzoek duurzame oplossing / functionele accommodatie voor Tegelen 

 
De gemeenteraad van Venlo, bijeen in openbare vergadering van 6 en 7 november 2014: 
 
 
 
Overwegende dat: 
 

 Tegelen een actief en omvangrijk verenigingsleven heeft; 

 De verschillende accommodaties in Tegelen; de Haandert, de Harmoniezaal, de Doolhof, op 
dit moment (sterk) verouderd zijn; 

 Sporthal Gulick verouderd is; 
 
 
 
 
Geeft het college de opdracht: 
 
 

 Om een onderzoek in te stellen naar de wensen en behoeften van de verschillende 
verenigingen in Tegelen en daarbij in het bijzonder de problematieken omtrent de 
accommodaties in Tegelen en Steyl mee te nemen in het onderzoek zodat er na een analyse 
geconstateerd kan worden of een nieuwe duurzame oplossing voor Tegelen haalbaar is 

 
 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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